Strokes of Genius: Beyond Artistry

Chinese and Western Calligraphy & Painting Exhibition

Call for Entries

Exhibition Venue: Masterpieces will be displayed at the Exhibition Corner in the covered

playground

They will be permanently displayed at the staircases afterwards.

Exhibition Date: 27/3-21/4/2023 Submission deadline: 24/2/2023

Entries submission: Hand in the entries at the Art Room by the deadline

Take your supplies (rice paper 宣紙 or drawing paper) on 16/1-31/1/2023 (Available from Ms Ho

at the Art Room, or prepare your own art paper)
Theme: positivity, discipline, courtesy, rule-abiding

Content of calligraphy/ artwork: Chinese/English Bible verses (attached), SKHTST 45th

Anniversary Slogan or good sentences from Chinese compulsory reading passages

Font of calligraphy: optional Size of entry: 45cmX76cm

Remarks: Book coupons will be given to winners as a token of appreciation

Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms Ho Wai Yin or 3D GU Qiyuan,

chairperson of the Chinese Calligraphy and Painting Club

"妙筆生輝" 中英文書畫展作品徵集

展覽日期: 27/3-21/4

展覽地點:陰雨操場展覽角 其後在梯間長期展出

截稿日期:24/2/2023

作品遞交方式:在截稿日期或之前到美術室遞交 領取紙張日期:16-31/1/2023 (或自備宣紙) 主題:積極生活態度、自律、守禮、守規

書寫、作畫內容:前後梯中英金句、校慶口號(蒙恩、翱翔、卓越)或中文科必讀篇章佳句

書法作品書體:不限 作品尺寸:45cmX76cm

備註:獲選者將獲書券及證書,以作嘉許

中國書畫學會、美術學會、中文學會、校友會聯合舉辦

如有任何疑問, 歡迎向何慧賢老師或中國書畫學會主席3D古啟元同學查詢